شركة شعاع كابيتال (شركة مساهمة عامة)

الإعلان عن فتح باب الترشيح لعضوية مجلس الإدارة

يتشرف مجلس إدارة الشركة بإعلام السادة المساهمين عن فتح باب الترشيح لعضوية مجلس إدارة الشركة وذلك خلل الفترة من يوم الأحد الموافق 2018/02/18 إلى يوم الأحد الموافق 2018/02/25 ولكل شخص/مساهم توافرت فيه شروط الترشيح لعضوية مجلس الإدارة أن يرشح نفسه لعضوية المجلس بموجب طلب يتقدم به إلى إدارة الشركة في مقرها الرئيسي الكائن في جميرا، الشيخ زايد، أبراج الإمارات، الطابق 31، إمارة دبي، وعلى أن يرفق بالطلب نبذة تعريفية عن مقدم الطلب.

شروط عامة:

- 1. عدد الأعضاء المطلوب انتخابهم لعضوية مجلس الإدارة (5) أعضاء.
- 2. سيظل باب الترشيح لعضوية مجلس الإدارة مفتوحا لمدة (8) أيام من تاريخ الإعلان.
- 3. يشترط فيمن يرشح نفسه لعضوية مجلس الإدارة أن تنطبق عليه الشروط الواردة في القانون الإتحادي رقم (2) لسنة 2015 في شأن الشركات التجارية والنظام الأساسي لشركة شعاع كابيتال.
- 4. أن يرفق بطلب الترشح المستندات المشار إليها في المادة (41) من قرار مجلس إدارة الهيئة رقم (7/ر.م) لسنة 2016، والمذكورة بالمادة 19 من النظام الأساسي لشركة شعاع كابيتال.
 - 5. لا يجوز للمرشح بعد غلق باب الترشح التنازل عن ترشحه لشخص آخر.
- 6. ستقوم الشركة بنشر أسماء المرشحين وبياناتهم الخاصة بالترشيح في لوحة الإعلانات الموجودة بالمقر الرئيسي للشركة وعلى موقع الشركة بشبكة المعلومات الدولية (www.SHUAA.com) بتاريخ 2018/03/04.
- 7. سيتم موافاة هيئة الأوراق المالية والسلع والسوق بقائمة أسماء المرشحين بعد غلق باب الترشيح.

SHUAA Capital psc (PJSC) (the Company)

INVITATION TO THE ELECTION OF BOARD OF DIRECTORS' MEMBERSHIP

The Board of Directors is pleased to inform the shareholders that the door for nominations for the membership of the Company's Board of Directors will be opened during the period from Sunday, 18/02/2018 to Sunday, 25/02/2018. Every person/shareholder who meets the nomination conditions may run for the Board membership election by applying to the company management in its main office located in Jumeirah, Emirates Towers, level 31, the Emirate of Dubai. The application must enclose a brief resume of the applicant.

General conditions:

- 1. Election is for 5 board members.
- 2. The door for nominations for the board membership shall remain opened for 8 days from the date of the announcement.
- 3. A candidate for the board membership must satisfy the conditions set forth in Federal Law No 2 of 2015 concerning Commercial Companies and the Company's Article of Association.
- 4. The candidate has to provide along with the election request a set of documents as of article 41 of the Emirates Securities and Commodities Authorities Board resolution no 7/r.m for 2016 and article 19 of the Company Articles of Association.
- 5. Nominated candidate cannot assign his election to any other person after the election door is closed.
- 6. The Company shall post the names of candidates and their information related to the nomination on the bulletin board in its main office and on its internet website (www.SHUAA.com) on 04/03/2018.
- 7. After the door for nomination is closed, the list of the names of candidates shall be provided to SCA.